
 
 
 
 
 
ACTA EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL DE DISTRICTE EST 
 
Data: 16 de març de 2022 
Hora: 18 h 
Format: Presencial  
Lloc:  Sala de Conferències de Can Massallera 
 
Hi assisteixen: 
 
José Sánchez 
Nuria Aleu (AV La Unió) 
Tona Mangues 
Neus Ros (AV Casc Antic) 
Jordi Cañís 
Laura Caro 
Joan Ros (Sant Boi Comerç) 
Anna Maria Segura Valls 
Sixt Llenes 
Amparo Muñoz 
Raquel Vizcaya (AV La Unió) 
Jesús Sanz (Vicepresidència del Districte Est) 
Mireia Mendoza (Vicepresidència del Districte Est) 
Encarni Cid (Vicepresidència del Districte Est) 
Antonio Chica 
Mari Juani Jiménez 
Cisco Muñoz (tècnic del Districte Est) 
Ciara Escoda (cap de la Unitat de Patrimoni Natural i Verd Urbà) 
César Thovar (regidor del Districte Est) 
 
Ordre del dia: 
  

1. Aprovació de l'acta del Consell ordinari del passat 01-12-2021 
2. Informació de l’estat de les comissions (Comissió de Mobilitat i Comissió de Convivència al 

Nucli Antic). 
3. Pensem la ciutat: El verd urbà. Dinàmica participativa en petits grups per elaborar propostes 

al voltant de tres espais verds del districte: la Torre del Sol, el puig del Castell i el parc de la 
Parellada. 

4. Precs i preguntes 
 
Debat i acords: 
  
Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
 
Es fa una esmena a l’acta anterior i es demana que s’inclogui la petició d’arranjament de la rotonda 
ubicada entre l’avinguda de Maria Girona i Bonaventura Calopa. A banda d’aquesta petició que 
s’incorporarà a l’acta, aquesta queda aprovada. 
 
 Informació de l’estat de les comissions  
 
Es decideix posposar aquest punt per tractar-lo en la següent trobada. 
 



Pensem la ciutat: El verd urbà. Dinàmica participativa en petits grups per elaborar propostes 
al voltant de tres espais verds del districte: la Torre del Sol, el puig del Castell i el parc de la 
Parellada. 
En primer lloc pren la paraula Ciara Escoda, cap de la Unitat de Patrimoni Natural i Verd Urbà, que 
ens presenta com és el verd urbà a les ciutats, quina finalitat acompleix i quin és el seu paper en 
relació amb el canvi climàtic. Des del districte ens comprometem a adjuntar el document de la 
presentació a l’enviament de l’acta. 
 
A continuació, després d’una petita presentació per part del tècnic de districte sobre la configuració 
dels tres espais a treballar, els assistents es divideixen en dos grups per tal de fer propostes de millora 
en aquests tres sectors: 
 

 Torre del Sol 
 Puig del Castell 
 Parc de la Parellada 

 
Devolució al gran grup de les propostes treballades en petit grup: 
 
Primer grup: 
 
Torre del sol: Es demana una millora del manteniment però també es proposa col·laborar des de la 
ciutadania amb plantacions florals, plantes aromàtiques (jardí de les olors), etc. En relació amb nous 
usos sorgeixen les propostes d’instal·lar-hi un rocòdrom  o generar una programació d’activitats 
continuada cedint a les entitats alguns espais com la pista de futbol i la zona on hi ha un petit 
escenari (esplais, classes de ioga, taitxí, exercici físic amb aparells a l’aire lliure, etc.)També es 
proposa obrir la porta que dona al carrer de Frederic Mistral i generar un itinerari formatiu 
(jardineria) cap al Puig del Castell tot vinculant els dos espais. 
Per últim es demana més arbrat a la zona infantil. 
 
Puig del Castell: Donar continuïtat a l’itinerari formatiu iniciat a la Torre del Sol generant així una 
circumval·lació, un passeig agradable i formatiu alhora tot indicant els tipus de plantes i arbres que 
s’hi poden trobar. 
 
Parc de la Parellada:  En relació amb els usos, en estar al costat d’un important equipament esportiu 
es proposa instal·lar elements de gimnàstica a l’aire lliure tot potenciant la replantació d’arbrat. 
 
Segon grup: 
 
La Parellada: Es complementen les propostes de l’anterior grup en relació amb aquest espai amb la 
creació d’una zona d’esbarjo amb taules i ombra a on berenar o esmorzar donat que a més de les 
instal·lacions esportives hi han escoles. També es proposa fer una pantalla verda entre el parc i la 
carretera mitjançant arbrat i arbustives que alhora ajudin a dividir l’espai. Es proposa il·luminació 
amb detectors de presència. 
 
La Torre del Sol: A la zona on antigament hi havia una pista de tennis es proposa ubicar una pista 
de ball polivalent ja que requeriria una mínima infraestructura (lavabos i endolls). 
Com el grup anterior també proposen un jardí de plantes aromàtiques que pugui donar lloc a 
activitats formatives i lúdiques i potenciar la resta de vegetació però tenint en compte el 
manteniment i el fet que puguin acollir biodiversitat. 
 
Puig del Castell: Es proposa una ruta de plantes aromàtiques. 
 
Precs i preguntes. 
 
Es proposa fer un nou intent per posar en marxa  una comissió sobre verd urbà que pugui treballar  el 
disseny d’un projecte pilot en alguna d’aquestes ubicacions. Es decideix que amb l’enviament de 



l’acta d’aquesta sessió es farà arribar el formulari d’inscripció. També es proposa convidar a aquesta 
comissió els membres de La Rutlla i del Consell de Medi Ambient. 
 
Es reitera de nou la queixa per l’endarreriment de la devolució del procés participatiu del puig del 
Castell. Es recull i es traslladarà al Departament de Participació. 
 
Es demana també aclarir quines són les zones verdes del municipi. El regidor, César Thovar, es 
compromet a fer arribar l’enllaç web on es pot consultar. 
 
Es tanca la sessió a les 20 hores. 


